
 
Magistrát města České Budějovice 

Odpověď na dotaz vznesený s využitím zákona o svobodném přístupu k informacím 

 

 

Dotaz na petici

 

„a) zabývala se RMCB po 13. listopadu 2014 usnesením RMCB č. 782/2009, resp. peticí občanů výše 

popsanou? 

b) pokud ano, jaké usnesení RMCB přijala?.“ 

 

 

 

K citovaným dotazům sděluje povinný subjekt následující: 

 

Rada města se po 13. listopadu 2014 nezabývala usnesením RM č. 782/2009 ani peticí s tímto související. 

 


